
PATIENT PACKAGE INSERT IN ACCORDANCE WITH THE 
PHARMACISTS’ REGULATIONS (PREPARATIONS) - 1986

The medicine is dispensed with a doctor’s prescription only

Eltroxin		  Eltroxin
Tablets		  Tablets
50 mcg		  100 mcg
Eltroxin Tablets 50 mcg
Each tablet contains the active ingredient Levothyroxine sodium  
50 mcg (microgram).
Eltroxin Tablets 100 mcg
Each tablet contains the active ingredient Levothyroxine sodium  
100 mcg (microgram).
Inactive ingredients and allergens in the medicine - see section 6.
Read this leaflet carefully in its entirety before using the 
medicine. This leaflet contains concise information about the 
medicine. If you have further questions, refer to the doctor or 
pharmacist.
This medicine was prescribed for you. Do not pass it on to others. It 
may harm them even if it seems to you that their medical condition 
is similar.
1.	 WHAT IS THE MEDICINE INTENDED FOR?
The medicine is intended for the treatment of hypothyroidism; 
treatment of thyroid hormone deficiency causing cretinism in 
infants and for mucosal edema (myxoedema) in children.
Therapeutic group: Thyroid hormones.
2.	 BEFORE USING THE MEDICINE
In order to ensure the continuity of treatment with preparations 
containing levothyroxine sodium, changing from one levothyroxine 
sodium preparation to another should be done only with personal 
medical consultation and with close surveillance of the patient.
Do not use the medicine if:
•	 you are sensitive (allergic) to the active ingredient levothyroxine 

sodium, or to any of the other ingredients this medicine 
contains (see section 6 in this leaflet).

•	 you suffer from hyperthyroidism in which the thyroid gland 
produces excessive quantities of thyroxine (thyrotoxicosis), 
that is not being treated.

•	 you have a disease affecting the adrenal gland (check with 
your doctor if you are not sure) that is not being treated.

•	 you have high blood pressure and you are not being treated for it.
•	 you have a disease affecting the pituitary gland that is not 

being treated.
•	 you have a problem with your heart (for example heart 

infarction or acute myocarditis.
•	 you are pregnant and are taking a medicine that inhibits thyroid 

activity to treat hyperthyroidism.
Special warnings regarding use of the medicine
•	 Talk to your doctor or pharmacist before taking Eltroxin.
•	 A rapid increase in the number of tablets taken can cause side 

effects (listed in section 4).
	 Tell your doctor if you get side effects.
•	 Do not use Eltroxin to treat obesity or for weight loss. High doses 

may result in serious life-threatening adverse events. Tell your 
doctor if you take medicine for weight loss, such as Orlistat.

Tell your doctor before taking Eltroxin, if:
•	 you are more than 50 years old.
•	 you have a heart disease.
•	 you have diabetes.
•	 you are experiencing menopausa and have an increased risk of 

osteoporosis.
•	 you have the following symptoms: tiredness, cold sensitivity, 

dry and thickened skin, hair loss, slow heart rate (symptoms of 
hypothyroidism).

•	 you have an impaired metabolism as part of another hormonal 
disease.

•	 you have myxoedema - whitish skin color and soft edema of the 
skin and subcutaneous tissues.

•	 you have malabsorption syndrome.
•	 you are pregnant.
•	 Your doctor will determine if you have dysfunction of the adrenal, 

pituitary or thyroid glands with uncontrolled over-production of 
thyroid hormones (thyroid autonomy), because these conditions 
should be treated with medications before you start taking 
Eltroxin or before a thyroid suppression test is performed.

•	 you have changed your current levothyroxine medicine to another 
medicine. The effect of each of them can be slightly different from 
one another and there may be a need for you to be checked more 
often. There may also be a need to readjust the dosage.

Drug interactions
If you are taking, or have recently taken, other medicines, 
including non-prescription medicines and nutritional 
supplements, inform the doctor or pharmacist.
Eltroxin may alter the effect of other medicines and other medicines 
may alter the effect of Eltroxin.
The following medicines may affect the absorption of Eltroxin:
•	 Medicines used for high cholesterol (cholestyramine, colestipol)
•	 Medicines used for stomach ulcer (antiacids, sucralfate)
•	 Medicines containing iron and iron supplements.
•	 Calcium, magnesium and aluminum supplements.
•	 Medicines used for treatment of high levels of potassium in the 

blood (kayexalate, sevelamer, lanthanum, polystyrene sulfonates)
•	 Proton pump inhibitors (used to reduce the quantity of gastric acid)
•	 Weight loss medicines, such as orlistat.
Separate the doses of Eltroxin and the above medicines as much 
as possible to avoid interaction between the medicinal products 
in the stomach or in the small intestine.
The following medicines may affect the effect of Eltroxin
•	 Medicines used for epilepsy (carbamazepine, phenytoin, 

barbiturates)
•	 Medicines used for treating infections (rifampicin)
•	 Antihypertensive medicines (beta blockers)
•	 Medicines used for heart insufficiency (amiodarone)
•	 Medicines containing lithium or iodine
•	 Contrast agents containing iodine, which is used in connection 

with X-ray examinations.
•	 Medicines used for increased metabolism (propylthiouracil)
•	 Adrenal hormones used for the treatment of inflammation or 

allergic reactions (cortisol, dexamethasone)
•	 Medicines used for cancer (tamoxifen, 5-fluorouracil, imatinib, 

sunitinib).
•	 Medicines used for depression (sertraline)
•	 Hormonal supplements or if you take oral contraception (oestrogen)
•	 Methadone
•	 Medicines used for malaria (proguanil, chloroquine)
•	 Medicines used for high cholesterol (clofibrate, simvastatin, 

lovastatin)
•	 Medicines used for fluid accumulation and for high blood 

pressure (furosemide)
•	 Ritonavir, Indinavir, Lopinavir used to control HIV and chronic 

hepatitis C
Many medicinal products may affect the results of laboratory tests 
or the function of the thyroid gland.
The effect of the following medicines may be affected by Eltroxin:
•	 Medicines used for diabetes (e.g. insulin). Eltroxin may reduce 

the effect of the anti-diabetes medicine you are taking; therefore, 
you may need additional blood sugar testing, especially at 
the beginning of treatment with Eltroxin. During the course of 
treatment with Eltroxin, it may be necessary to adjust the dosage 
of the anti-diabetic medicine you are taking.

•	 Medicines used to prevent blood clots (anticoagulants), used to 
thin the blood and to treat blood clots: Eltroxin may increase the 
effect of these medicines and consequently may increase the 
risk of bleeding. Therefore, regular testing of your blood clotting 
values may be required at the beginning and during Eltroxin 
treatment. During the course of treatment with Eltroxin, it may 
be necessary to adjust the dosage of the coumarinic medicine 
you are taking.

•	 Phenytoin (used to treat epilepsy)
•	 Cardiac glycosides (used to treat heart insufficiency).
•	 Medicines used for depression (tricyclic antidepressants)
•	 Sympathomimetic agents (medicines which stimulate the 

sympathetic nervous system).
If you take following medicines you must contact your doctor, 
as they may affect certain medical/laboratory tests and may 
lead to false test results:
•	 Hormone supplements or medicines containing testosterone 

(androgens, anabolic steroids)
•	 Painkillers (acetylsalicylic acid)
Use of the medicine and food:
Products containing soy and high fiber diet may reduce the 
absorption of Eltroxin. Dose adjustment of Eltroxin may be relevant 
especially at initiation and discontinuation of a diet.
Pregnancy and breast-feeding:
If you are pregnant or breast-feeding, think you may be pregnant 
or are planning to have a baby, ask your doctor or pharmacist for 
advice before taking this medicine.
The function of the thyroid gland must be monitored closely during 
pregnancy, as too low or too high levels of thyroid hormones may 
be harmful to the development and well-being of the foetus.
Your doctor will determine if the dose of Eltroxin should be adjusted.
Do not take during pregnancy if you are also taking medicine that 
inhibits thyroid activity to treat hyperthyroidism.

Small quantities of the active substance are excreted in breast-
milk. Tell your doctor if you are breast-feeding or if you plan to 
breast-feed.
The blood pressure will be checked routinely when levothyroxine 
treatment has been initiated in premature infants with a very 
low birth weight, as a rapid blood pressure reduction may occur 
(called circulatory collapse).
Driving and use of machines:
Eltroxin has no influence on the ability to use machines or drive.
Important information about some of the ingredients of the 
medicine
This medicine contains less than 23 mg sodium per tablet, that is 
to say essentially ‘sodium-free’.
3.	 HOW SHOULD YOU USE THE MEDICINE?
Always use the medicine according to the doctor’s instructions. 
Check with the doctor or pharmacist if you are not sure regarding 
the dosage and treatment regimen of the medicine. The dosage  
and treatment regimen will be determined by the doctor and will 
depend on the results of your blood tests.
Do not exceed the recommended dose.
Method of administration
Swallow the tablets with a glass of water, preferably before 
breakfast. Take the tablets on an empty stomach.
Do not halve or crush the tablets! There is no information regarding 
chewing.
Tests and medical follow-up:
During the course of treatment with the medicine periodic tests of 
thyroid hormones should be performed.
In adults: After a few weeks, the dosage may need to be adjusted 
in accordance with your response to treatment and blood test 
monitoring.
In children below the age of 12: Medical monitoring is necessary 
to ensure that the child receives the correct dosage for him.
If you accidentally took too high a dosage:
If you took an overdose or if a child or anyone else has accidentally 
swallowed the medicine, immediately refer to a doctor or proceed 
to a hospital emergency room and remember to bring the package 
of the medicine with you.
You may experience palpitations (abnormal heart rate), anxiety, 
restlessness, irritability, confusion, sweating, heart rhythm 
disturbances (irregular or rapid heart rate), agitation, involuntary 
movements, dilated pupils, very rapid respiration, fever, 
convulsions and headaches. Thyrotoxic crisis occurs on rare 
occasions after a chronic overdose and causes irregular heart 
rate, heart insufficiency and coma.
If you forgot to take this medicine:
If you have forgotten to take a dose, you should take it as soon as 
you remember. If it is time for you to take the next dose, then skip 
the forgotten dose. Do not take a double dose.
Adhere to the treatment as recommended by the doctor.
If you discontinue taking the medicine:
You must not stop taking this medicine abruptly. It may trigger the 
return of your original symptoms. Always ask your doctor when 
you consider stopping. It may be necessary to adjust the dose.
Do not take medicines in the dark! Check the label and the 
dose each time you take medicine. Wear glasses if you need 
them.
If you have further questions regarding use of the medicine, 
consult the doctor or pharmacist.
4.	 SIDE EFFECTS
As with any medicine, use of Eltroxin tablets may cause side effects 
in some users. Do not be alarmed when reading the list of side 
effects. You may not suffer from any of them.
Contact your doctor immediately if you get any of the following 
side effects:
Signs of an allergic reaction such as:
•	 Shortness of breath. Skin reactions such as: skin rash and 

itching.
•	 Redness, hot flushes.
If you experience serious side effects, you must immediately 
contact your doctor or the emergency room.
Serious side effects:
Rare side effects (may affect 1-10 users out of 10,000):
•	 False brain tumor (pseudotumor cerebri) (increasing pressure 

in the head with oedema of the eyes), especially in children.
Side effects that their frequency is unknown (their frequency 
has not been determined yet):
•	 Pain in the chest (angina pectoris). Contact a doctor or 

emergency room.
•	 Palpitations (discomfort caused by rapid or forceful heart beats).
•	 Heart rate disturbances (irregular heart rate). May be or could 

become serious. Talk to your doctor.
•	 Heart failure.
•	 Cardiac infarction.
•	 Symptoms of overdose caused by increased hormone 

production in the thyroid gland (if the initial dose is increased 
too rapidly). Talk to your doctor.

•	 An overdose in children may cause craniosynostosis (premature 
closure of the bone plates in the cranium before brain is fully 
developed) and premature closure of the epiphysis, which may 
affect the adult height.

Other side effects may occur:
Side effects that their frequency is unknown (their frequency 
has not been determined yet):
•	 Rapid heart rate. May become serious. If you have rapid and 

irregular heart rate or if you feel unwell or faint, you must contact 
a doctor or emergency room.

•	 Convulsions (muscle spasms, spasms).
•	 Sudden back pain and a tendency to bone fractures due to 

osteoporosis (decrease of bone density). Talk to your doctor.
•	 Increased blood pressure. Talk to your doctor. Increased blood 

pressure must be treated. Very increased blood pressure is 
serious.

•	 Muscular weakness, muscle cramps. May be or could become 
serious. Talk to your doctor.

•	 Irritability.
•	 Agitation (affect), tremor (trembling), headache, restlessness, 

insomnia (problems sleeping).
•	 Anxiety, emotional mood lability, nervousness.
•	 Sweating, hair loss.
•	 Increased appetite, stomach pain, nausea, diarrhoea, vomiting.
•	 Irregular menstrual periods, infertility.
•	 Tiredness (exhaustion), heat intolerance, fever.
•	 Very excessive weight loss.
The side effects often disappear when the dose is decreased.
If a side effect occurs, if one of the side effects worsens or 
if you suffer from a side effect not mentioned in this leaflet, 
consult with the doctor.
Reporting side effects:
Side effects can be reported to the Ministry of Health by clicking 
on the link “Report Side Effects of Drug Treatment” found on the 
Ministry of Health homepage (www.health.gov.il) that directs you 
to the online form for reporting side effects, or by entering the link:
https://sideeffects.health.gov.il
In addition, you can report to the company via the following 
address: Padagis.co.il
5.	 HOW SHOULD THE MEDICINE BE STORED?
•	 Avoid poisoning! This medicine and any other medicine must be 

kept in a safe place out of the reach and sight of children and/
or infants in order to avoid poisoning. Do not induce vomiting 
unless explicitly instructed to do so by the doctor.

•	 Do not use the medicine after the expiry date (exp. date) that 
appears on the package. The expiry date refers to the last day 
of that month.

•	 Store below 25°C. Store in the original package to protect from 
light.

•	 After first opening can be used for 114 days, but not later than 
the expiry date. Keep the bottle closed tightly.

•	 Do not throw away any medicines via wastewater or household 
waste. Ask your pharmacist how to throw away medicines you no 
longer use. These measures will help protect the environment.

6.	 FURTHER INFORMATION
•	 In addition to the active ingredient, the medicine also contains 

the following inactive ingredients:
	 Microcrystalline cellulose, Pre-gelatinised starch (Maize starch 

1500), Talc, Microcrystalline cellulose (in triturate), Silica 
colloidal anhydrous, Magnesium stearate.

•	 What the medicine looks like and the contents of the package:
	 Eltroxin 50 mcg tablets: white to off-white, round, biconvex 

tablets, with “GS 11E” imprinted on one side and “50” on the 
other side, in a plastic bottle with a safety cap and closure 
containing 100 tablets.

	 Eltroxin 100 mcg tablets: white to off-white, round, biconvex 
tablets, with “GS 21C” imprinted on one side and “100” on the 
other side, in a plastic bottle with a safety cap and closure 
containing 100 tablets.

•	 Registration holder and address: Padagis Israel Agencies Ltd., 
1 Rakefet St., Shoham.

•	 Manufacturer name and address: Aspen Bad Oldesloe GmbH, 
Bad Oldesloe, Germany.

•	 Revised in February 2022 according to MOHs guidelines.
•	 Registration number of the medicine in the National Drug 

Registry of the Ministry of Health:
	 Eltroxin Tablets 50 mcg:	 055-82-20571
	 Eltroxin Tablets 100 mcg:	 027-92-22062

الدم بشكل روتيني  بوزن منخفض جداً يتم فحص ضغط  ولدوا  الذين  الخُدّج  لدى 
بعد بدء العلاج بـ لیوڤتيروكسين، وذلك لأنه قد يحدث إنخفاض سريع بضغط الدم 

.)Circulatory collapse يُسمى إنهيار الدورة الدموية(
السياقة وإستعمال الماكنات:

لا يوجد لـ إلتروكسين تأثير على القدرة على إستعمال الماكنات أو السياقة.
معلومات هامة عن بعض مركبات الدواء

بكل قرص، أي، عملياً هو “خال  أقل من 23 ملغ صوديوم  الدواء على  هذا  يحتوي 
من الصوديوم”.

3( كيفية إستعمال الدواء؟
يجب إستعمال الدواء دائماً بحسب تعليمات الطبيب. 

بالمقدار  يتعلق  واثقاً فيما  تكن  لم  إذا  الصيدلي  من  أو  الطبيب  من  الإستيضاح  عليك 
الدوائي وطريقة العلاج بالدواء.

بنتائج  متعلق  كأمر  فقط  الطبيب  قبل  من  يحددان  العلاج  الدوائي وطريقة  المقدار 
فحوص الدم لديك.

لا يجوز تجاوز المقدار الدوائي الموصى به.
التناول طريقة 

يتوجب عليك بلع الأقراص مع كأس من الماء، يُفضل قبل وجبة الفطور. عليك تناول 
الأقراص على معدة خاوية.

لا يجوز شطر أو سحق الأقراص! لا تتوفر معلومات حول المضغ.
الفحوص والمتابعة الطبية:

يجب إجراء فحوص دورية لهورمونات الغدة الدرقية خلال فترة العلاج بالدواء.
لدى الكبار: من الجائز أن يحتاج الأمر ملاءمة المقدار الدوائي بعد عدة أسابيع وذلك 

بحسب استجابتك للعلاج ومراقبة فحوص الدم.
الطفل  دون عمر 12 سنة: يتطلب الأمر مراقبة طبية لضمان تلقي  الأطفال  لدى 

المقدار الدوائي الصحيح من أجله.
إذا تناولت بالخطأ مقداراً دوائياً أكبر:

إذا تناولت مقداراً دوائياً مفرطاً أو إذا بلع طفل أو أي شخص آخر بالخطأ من الدواء، 
توجه حالاً إلى الطبيب أو لغرفة الطوارئ في المستشفى وأحضر معك علبة الدواء.

أنت قد تشعر بضربات القلب )عدم إنتظام نظم القلب(، قلق، عصبية، هياج، إرتباك، 
تعرق، إضطرابات بنظم القلب )عدم إنتظام نظم القلب أو تسرع نظم القلب(، قلة هدوء، 

حركات لا إرادية، توسع الحدقتين، تنفس سريع جداً، سخونة، إختلاجات وصداع.
تحدث حالة من أزمة لإنسمام درقي )thyrotoxic crisis( في أوقات نادرة بعد تناول 

جرعة مفرطة بشكل مزمن وتؤدي لعدم إنتظام نظم القلب، قصور القلب وسبات.
إذا نسيت تناول الدواء:

إذا نسيت تناول الجرعة الدوائية، تناول الجرعة لحظة تذكرك. إذا حان موعد تناول الجرعة 
القادمة حينها فوت الجرعة الدوائية المنسية. لا يجوز تناول جرعة دوائية مضاعفة.

يجب المواظبة على العلاج بحسب توصية الطبيب.
إذا توقفت عن تناول الدواء:

الأعراض  لعودة  يؤدي  قد  مفاجئ. فهذا  الدواء بشكل  تناول  عن  التوقف  يجوز  لا 
الأساسية التي كانت لديك.

أن  الجائز  الدواء. من  تناول  عن  بالتوقف  تفكر  عندما  الطبيب  دائماً إستشارة  يجب 
يحتاج الأمر لملاءمة الجرعة الدوائية.

لا يجوز تناول الأدوية في العتمة! يجب تشخيص طابع الدواء والتأكد من المقدار 
الدوائي في كل مرة تتناول فيها دواء. ضع النظارات الطبية إذا لزم الأمر ذلك.
إذا توفرت لديك أسئلة إضافية حول إستعمال الدواء، إستشر الطبيب أو الصيدلي.

4( الأعراض الجانبية
أعراضاً جانبية عند بعض  قد يسبب  أقراص  إلتروكسين  إستعمال  كما بكل دواء، إن 

المستعملين. لا تندهش من قائمة الأعراض الجانبية. من الجائز ألا تعاني أياً منها.
يجب التوجه حالاً إلى الطبيب إذا ظهر على الأقل واحد من الأعراض الجانبية 

التالية: أعراض لرد فعل تحسسي مثل:
ضيق تنفس. ردود فعل جلدية مثل: طفح وحكة. 	●

إحمرار، هبات الحر. 	●
الطبيب  حالاً إلى  التوجه  خطيرة، فعليك  جانبية  أعراض  من  تعاني  كنت  إذا 

أو لغرفة الطوارئ.
أعراض جانبية خطيرة:

أعراض جانبية نادرة )أعراض تظهر لدى 10 – 1 مستعملين من بين 10,000(:
ورم دماغي وهمي )pseudotumor cerebri( )إرتفاع الضغط داخل الجمجمة  	●

مع وذمة في العينين(، خاصة لدى الأطفال. 
أعراض جانبية ذات شيوع غير معروف )أعراض لم يُحدد شيوعها بعد(:

ألم في الصدر )ذبحة صدرية(، توجه إلى الطبيب أو لغرفة الطوارئ. 	●
ضربات قلب )إنزعاج ينجم عن ضربات قلب سريعة أو قوية(. 	●

إضطرابات بنظم القلب )عدم إنتظام نظم القلب(، يمكن أن تكون خطيرة. إستشر  	●
طبيبك.

قصور القلب. 	●
إحتشاء عضلة القلب. 	●

إنتاج هورمون الغدة الدرقية )في  الدوائية تنجم عن زيادة  أعراض لفرط الجرعة  	●
حال رفع الجرعة الدوائية الإبتدائية بشكل سريع جداً(. راجع طبيبك.

فرط الجرعة الدوائية لدى الأطفال قد يسبب craniosynostosis )إغلاق دروز  	●
يؤثر  قد  المبكر، الذي  المشاشة  بأكمله( وإغلاق  المخ  تطور  قبل  المبكر  الجمجمة 

على الطول عند البلوغ.  
قد تحدث أعراض جانبية أخرى:

أعراض جانبية ذات شيوع غير معروف )أعراض لم يُحدد شيوعها بعد(:
نظم قلب سريع، قد يكون خطيراً. إذا كنت تعاني من نظم قلب سريع وغير منتظم  	●

أو إذا كنت تشعر بسوء أو بإغماء، فعليك التوجه إلى الطبيب أو لغرفة الطوارئ.
إختلاجات )تقلصات عضلية، تشنجات(. 	●

ألم مفاجئ في الظهر والميل لحدوث كسور في العظام جراء هشاشة العظام )تناقص  	●
كثافة العظم(. راجع طبيبك.

إرتفاع ضغط الدم. راجع طبيبك. يتوجب معالجة ضغط الدم المرتفع. إن ضغط  	●
الدم المرتفع جداً هو خطير.

ضعف العضلات، تقلصات عضلية. قد أو يمكن أن تكون خطيرة. راجع طبيبك. 	●
هياج. 	●

قلة هدوء، رجفة )قشعريرة(، صداع، قلة راحة، أرق )مشاكل في النوم(. 	●
قلق، تغيرات في المزاج، عصبية. 	●

تعرق، تساقط الشعر. 	●
زيادة الشهية للطعام، آلام في البطن، غثيان، إسهال، تقيؤ. 	●

عدم إنتظام الدورة الشهرية، قلة الخصوبة. 	●
إرهاق )إنهاك(، عدم تحمل الحر، سخونة. 	●

تناقص شديد في الوزن. 	●
تزول الأعراض الجانبية في أوقات متقاربة عند خفض المقدار الدوائي.

إذا ظهر عرض جانبي، إذا تفاقمت إحدى الأعراض الجانبية أو عندما تعاني من 
عرض جانبي لم يذكر في هذه النشرة، عليك إستشارة الطبيب.

التبليغ عن أعراض جانبية:
بالإمكان التبليغ عن أعراض جانبية لوزارة الصحة بواسطة الضغط على الرابط »تبليغ 
عن أعراض جانبية عقب علاج دوائي« الموجود على الصفحة الرئيسية لموقع وزارة 
عن  للتبليغ  المباشر  النموذج  إلى  يوجهك  الصحة )www.health.gov.il( الذي 

أعراض جانبية، أو عن طريق تصفح الرابط:
https://sideeffects.health.gov.il

Padagis.co.il :بالإضافة لذلك، بالإمكان تبليغ الشركة بواسطة العنوان التالي
5( كيفية تخزين الدواء؟

تجنب التسمم! يجب حفظ هذا الدواء وكل دواء آخر في مكان مغلق بعيداً عن متناول  	●
أيدي ومجال رؤية الأطفال و/أو الرضع، وذلك لتفادي إصابتهم بالتسمم. لا تسبب 

التقيؤ بدون تعليمات صريحة من الطبيب. 
لا يجوز إستعمال الدواء بعد إنقضاء تاريخ الصلاحية )exp. date( الذي يظهر  	●

على ظهر العلبة. يشير تاريخ الصلاحية إلى اليوم الأخير من نفس الشهر.
العلبة  في  التخزين  مئوية. يجب  ما دون 25 درجة  بدرجة حرارة  التخزين  يجب  	●

الأصلية لحمايته من الضوء.
بعد الفتح لأول مرة بالإمكان إستعماله لفترة 114 يوماً، لكن بما لا يتجاوز تاريخ  	●

إنقضاء الصلاحية. إحفظ القنينة محكمة الإغلاق.
لا يجوز رمي الأدوية إلى المجاري أو للقمامة المنزلية، إستشر الصيدلي عن كيفية  	●

التخلص من الدواء. هذا الأمر يساعد في الحفاظ على البيئة.
6( معلومات إضافية

يحتوي الدواء بالإضافة للمادة الفعالة أيضاً على المواد غير الفعالة التالية: 	●
Microcrystalline cellulose, Pre-gelatinised starch (Maize starch 
1500), Talc, Microcrystalline cellulose (in triturate), Silica 
colloidal anhydrous, Magnesium stearate.

كيف يبدو الدواء وما هو محتوى العلبة: 	●
إلتروكسين 50 مكغ أقراص: أقراص مستديرة ذات لون أبيض إلى أوف - وايت  	
)off-white(، محدبة الجانبين عليها الطباعة “GS 11E” من جانب واحد و- “50” 
من الجانب الثاني، ضمن قنينة من الاپلستيك ذات غطاء وسدادة أمان تحتوي على 

100 قرص.
أوف -  إلى  أبيض  لون  ذات  أقراص: أقراص مستديرة  إلتروكسين 100 مكغ  	
وايت )off-white(، محدبة الجانبين عليها الطباعة “GS 21C” من جانب واحد 
و- “100” من الجانب الثاني، ضمن قنينة من الاپلستيك ذات غطاء وسدادة أمان 

تحتوي على 100 قرص.
راكفت 1،  م.ض.، شارع  إسرائيل  پاداچيس  وعنوانه: وكالات  الإمتياز  صاحب  	●

شوهام. 
إسم المنتج وعنوانه: أسپن باد أولدسلو GmbH، باد أولدسلو، ألمانيا.  	●

تم إعدادها في شباط 2022 بموجب تعليمات وزارة الصحة. 	●
رقم سجل الدواء في سجل الأدوية الحكومي في وزارة الصحة:  	●

إلتروكسين أقراص 50 مكغ: 055-82-20571 	●
إلتروكسين أقراص 100 مكغ: 027-92-22062 	●

المذكر. على  بصيغة  النشرة  هذه  القراءة، تمت صياغة  وتهوين  أجل سهولة  من  	●
الرغم من ذلك، فإن الدواء مخصص لكلا الجنسين.
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